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To SER EXER ins ni),IE)IEEECI @ minvws ni]
)From: 5.1.2e

Sent: Fri 4/3/2020 9:18:48 AM

Subject: RE: vrijstelling aanvragen voor biociden (spoed)

Received: Fri 4/3/2020 9:18:48 AM

Super!

Sent with BlackBerry Work

(www blackberry..com)

From: INEEECIN)EXEG is o>
Date: Friday. 03 Apr 2020, 11:06 AM

To: INEECAETINN) EEN mis >.IEKETRS <EKETIN is >

Subject: FW: vrijstelling aanvragen voor biociden (spoed)

Fijn als dingen zich vanzelf kunnen oplossen. En waar zouden we zijn zonder zeep!

Van: [EXEC @mindet.nl <BNEXECINN omindefal>
Datum: vrijdag 03 apr. 2020 9:33 AM

@uisien.t>,IEKEE -

mindefnl

EEEG mindef nl,
Onderwerp: RE: vrijstelling aanvragen voor biociden (spoed)

De situatie is als volgt:

1. De levertijd van de biocide is 10 tot 16 weken;
2. Defensie heeft toch een zeepoplossing gevonden, die volgens onze deskundigen geschikt is om een vliegtuig

van Corona te reinigen;
3. Samengevat trekt Defensie de aanvraag voor tijdelijk gebruik van de biocide in;
4, Defensie biedt excuses aan voor de overlast.

Cluster Veiligheid, Kwaliteit, Arbeidsomstandigheden en Milieu

Defensie Materieel Organisatie

Ministerie van Def:

Kromhoutkazerne | Gebouw K8
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van:CSE
Verzonden: vi

i

Aan:

) JEEH @minvws.nl>

EER0 inde n>
Onderwerp: RE: vrijstelling aanvragen voor biociden (spoed)
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Dank. In ziekenhuizen en ambulances wordt ook niet met andere desinfectiemiddelen gewerkt vanwege corona.

Overigens snappen we de urgentie. Weet dat ik parallel het RIVM gisteren direct heb gevraagd hier in te duiken, net als dat

IenW het Ctgb al heeft ingeschakeld. Hoe beter we weten over wat jullie nu normaal doen, des te beter kunnen we bepalen of er

wel iets anders nodig is.

Met vriendelijke groet, | EREEN

Verzonden: donderdag 2 april 2020 19:41

aan:IEEEEN@ minvws.n i>
Onderwerp: RE: vrijstelling aanvragen voor biociden (spoed)

Ik heb de vraag uitgezet.

Met vriendelijke groet,

Cluster Veiligheid, Kwaliteit, Arbeidsomstandigheden en Milieu

Defensie Materieel Organisatie

Ministerie van Def
Kromhoutkazerne | Gebouw ks | [IEEEZNN
Herculeslaan 1 | 3584 AB | Utrecht

Postbus 90125 | 3509 BB | Utrecht | MPC 55A

van:[ICES EEN cninvws o>
Verzonden: donderdag 2 april 2020 19:27

minienw.nl>

@mindef.nl>;

mindef.nl>;

Onderwerp: RE: vrijstelling aanvragen voor biociden (spoed

Dank voor de snelle reactie [Es

Wat ik nog niet lees is hoe jullie normaal ontsmetten (want dat is dan ook met een biocide). Jullie repatriéren waarschijnlijk
vaker en dat zijn mogelijk ook mensen met een infectie. Dan zou je denken dat die middelen ook aan de eisen van de

vliegtuigfabrikant moeten voldoen.

Groet,

Verzonden: donderdag 2 april 2020 19:11

) - minienw.nl>

mindef.nl; mindef.nl; mindef.nl;

Onderwerp: RE: vrijstelling aanvragen voor biociden (spoed)

1. De vliegtuigen worden nu gebruikt voor het terughalen van Nederlandse militairen uit het buitenland, die een

Coronabesmetting hebben opgelopen;
2. De Koninklijke Luchtmacht kan / mag nog vliegen op het moment dat commerciele luchtvaartmaatschappijen

niet meer kunnen / mogen vliegen; Defensie houdt er rekening mee, dat zij gevraagd wordt ommet Corona
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besmette staatsburgers uit het buitenland te repatrieren respectievelijk medische ondersteuningsviuchten
moet uitvoeren van en naar de Nederlandse Antillen;

3. Vliegtuigen vallen onder luchtvaardigheidswetgeving (Europese regelgeving), die tot doel heeft dat het

vliegtuig tijdens de vlucht luchtwaardig is en bemanning en passagiers veilig van A naar B brengt; concreet

betekent dit dat de eigenaar van het vliegtuig wettelijk verplicht is de onderhoudsaanwijzingen van de

bouwer van het vliegtuig op te volgen en voor het onderhoud alleen gekwalificeerde onderdelen en

chemische onderhoudsmiddelen mag gebruiken; de betreffende biocide is gekwalificeerd voor toepassing in

vliegtuigen, omdat hij geen corrosie aan aluminium vliegtuigonderdelen veroorzaakt;
Gebruik van een biocide die wel corrosie kan veroorzaken, resulteert mogelijk in corrosie aan de binnenzijde
van het vliegtuig; corrosie die alleen via kostbare en tijdrovende inspecties kan worden geconstateerd en om

die reden moet worden vermeden; opgetreden corrosie brengt de vliegveiligheid nadrukkelijk in gevaar;

4. Defensie heeft geen andere biocide gevonden die is gekwalificeerd voor het ontsmetten van de binnenzijde
van vliegtuigen.

Samengevat: Defensie vliegt met Corona besmette militairen terug naar Nederland en houdt er rekening mee dat

zij tevens wordt ingezet voor de repatrierering van met Corona besmette landgenoten uit het buitenland.

Voor de volledigheid: Nederlandse militairen hebben de Italiaanse bus die Nederlandse Corona-patienten vanaf het

in Italie afgemeerde cruiseschip na afloop van het transport van onder tot boven ontsmet.

Ik hoop dat ik hiermee jouw vragen hebt beantwoord.

Mochten er nog vragen zijn, hoor ik dit graag.

Cluster Veiligheid, Kwaliteit, Arbeid tandigheden en Milieu

Defensie Materieel Organisatie

Ministerie van Defensie

Kromhoutkazerne | Gebouw K8

EEE.Herculeslaan 1 | 3584 AB | Utrecl

Postbus 90125 | 3509 BB | Utrecht | MPC 55A

van:ICEECNEXE@ minvws.nl>
Verzonden: donderdag 2 april 2020 18:16

minienw.nl>

5.1.5 @mindef.nl>; 5.1.5

5.1.2e @mindef.nl>;

5.1.5 @mindef.nl>

Onderwerp: RE: vrijstelling aanvragen voor biociden (spoed)

Dag allen,

Ik heb wat verheldering nodig want als ik het draadje hieronder lees roept dat vragen bij mij op en voor ik het RIVM onder

stoom en kokend water aan het werk zet wil ik de noodzakelijke info helder hebben.

Voor eventuele vrijstellingen moeten wij altijd de noodzaak daartoe laten beoordelen door het RIVM. Dat betekent concreet dat

we een onderbouwing moeten hebben dat als er niet kan worden ontsmet er een gevaar voor de volksgezondheid ontstaat.

Helemaal onderaan lees ik dat de vliegtuigen ontsmet moeten worden. Waarom moet dat en van wie? Ten tijde van de Zika-

uitbraak waren er landen die anders geen vliegtuigen toe wilde laten tenzij er met een insecticide was gespoten maar dat heb ik

nu nog niet vernomen. Want ik neem aan dat vliegtuigen e.d. wel vaker ontsmet worden met oppervlaktedesinfectans. Als dat zo

is, waarom zou dat middel nu niet volstaan?
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